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Protokoll 13/2019

fört vid Södermalms stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 12 december 2019 kl. 17:30-19:25, 
Medborgarplatsen 25, Göta Ark, plan 8, Linnésalen

Ledamöter Christoffer Järkeborn (M) Ordförande
Anders Göransson (S) Vice ordförande
Filip Solsjö (M)
Harald Eriksson (M)
Anders Karlsson (M)
Anne-Lie Elfvén (L)
Lars Rottem Krangnes (C)
Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
Magnus Nilsson (S)
Birgitta Sevefjord (V)
Christina Wallmark (SD)
Magnus Palm (MP) ersätter Anna-Klara Müntzing (MP)
Elis Wibacke (V) ersätter Charlotte Lilja Pittuco (V)

Ersättare Eva Runvald (M)
Hugo Laigar (M)
Britt Haselwanter (M)
Anton Johansson (L)
Ashna Ibrahim (C)
Frida Bondesson (KD)
Cassandra Solback (S)
Maurits Otterloo (V)
Ulf Wester (SD)

Övriga närvarande Maria Engfors Nämndsekreterare
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör
Ulf Fogelström (SACO) Personalföreträdare
Ulf Bjerregaard (Kommunal) Personalföreträdare
Kicki Elofsson Kanslichef
Odini Nzeribe Avdelningschef
Andreas Evestedt Avdelningschef
Lena Kullberg Boman Avdelningschef
Frida Grims Tjänsteman
Allmänhet

Justerare Christoffer Järkeborn (M), Anders Göransson (S)

Datum för justering 2019-12-17
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§ 15
Skateramp i Tanto 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2019/930

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.
 

Särskilt uttalande
Birgitta Sevefjord (V) lämnar ett särskilt uttalande från 
Vänsterpartiet (bilaga).
 
 

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
bygga en skateramp, förslagsvis i Tanto.

Behoven av åtgärder i parkerna är stora och inom de närmsta åren 
anser förvaltningen att mer angelägna projekt behöver prioriteras. 
Förvaltningen uppskattar förslaget och tar det med sig till sin 
idébank. Förvaltningen kommer också att ha det i åtanke i samband 
med stora parkinvesteringsprojekt. Tills vidare hänvisar 
förvaltningen till skatepoolerna i Björns trädgård och stadens andra 
skateparker med ramper och pooler.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2019/930-4 Tjänsteutlåtande Skateramp i Tanto
 SÖD 2019/930-4.1 Bilaga Medborgarförslaget



Bilaga § 15 – särskilt uttalande (V) 
 

 

Södermalms stadsdelsnämnd 

 

2019-12-12 

Ärende 15 

Skateramp i Tanto 

 

Birgitta Sevefjord m.fl. V 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Medborgarförslaget belyser behovet av skateramper i staden och samtidigt problemet med 

bristande jämställdhet inom skatevärlden då de ramper som finns domineras av killar. 

Vänsterpartiet håller med förslagsställaren om att det behövs fler platser i Stockholm där även 

tjejer kan skejta under trygga och trevliga former, inte minst på Södermalm. Vi uppskattar 

därför att förvaltningen tar med sig medborgarförslaget till sin idébank och har det i åtanke i 

samband med parkinvesteringsprojekt. Vi vill särskilt att jämställdhetsaspekten då ska tas i 

beaktning. 

 



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer
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